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Årsmöte Lillängshamnens Båtförening 

 
Tid Måndag, 2015-03-19 18.30 
  
Plats Folkets Hus  
  
Närvarande 48 medlemmar inkluderat styrelsen samt 

revisorer 
  
Ej närvarande  
  
Delges  
  
Bilagor  

 

Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes av    
närvarande medlemmar. 
 

Val av presidium 

Utsedda personer godkändes av medlemmarna. 
Ordförande: Leif Alfredsson 
Sekreterare: Thomas Mithander 
Protokolljusterare: Katja Svensson 
Rösträknare: Stig-Lennart Johansson 
 

Verksamhetsberättelse 
Ordförande gick igenom verksamhetsberättelsen för 2014 som därefter lades 
till handlingarna. 
 

Ekonomisk berättelse 
Resultat och balansrapport för 2014 presenterades för medlemmarna av 
kassör Karl Tervell. Vi är en skuldfri förening med god soliditet 

  
Föreningen har köpt in slipdammsugare för att vi ska kunna ta bort gammal 
miljöfarlig bottenfärg på våra båtar. 
 

Revisorernas berättelse 

Leif presenterade revisorernas berättelse som informerade om granskningen 
av bokslutet och att inga anmärkningar skett. 
Revisorerna tillstyrker att ansvarsfrihet för styrelsen ges. 
Berättelsen lades till handlingarna. 
 

Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av närvarande medlemmar 
 

Hemsida 

Uppbyggnad av vår egen hemsida på Internet pågår, adress m.m kommer att   
finnas med i utskicket av vaktlistan. 
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Protokoll, vaktlistor och övrig info kommer att finnas på vår hemsida. Förslag 
på övriga önskemål tas tacksamt emot. 

 
 

Motioner 

       Inga motioner inkomna 
 

Stadgeändringar ägarbyte 

       Styrelsen har tagit fram förslag gällande ägarbyte bryggplats paragraf 3.3. 
- I överlåtelsehandlingar av bryggplats ska det framgå att säljaren inte har 

några skulder gentemot föreningen 
- Föreningens överlåtelsehandlingar ska användas och dessa ska finnas 

tillgängliga på hemsidan som PDF-fil för utskrift 
- Överlåtelseblanketten ska ”finjusteras” för att passa mot de nya regler 

som Styrelsen föreslagit 
        

 
Stadgeändringar uteslutning medlem     

Mötet beslutade att vi ska ta en jurist till hjälp för att reda ut hur en medlem 
kan uteslutas pga uteblivna inbetalningar (medlemsavgift, städdagar, 
utebliven vaktgång m.m) 
Det är viktigt att allt utförs rätt eftersom båtplatsen är privatägd   

 
Start båtvakt 
       Mötet beslutade att vaktgången startar 11/5 och det är brygga 1 som börjar 

 Under fjolåret avslutades vaktgången innan 05.00, detta är inte acceptabelt. 
 Vaktgång gäller mellan 22.00-05.00! 
 Ersättarlistor bör finnas på hemsidan och i vaktstugan, om möjligt ska   
 vara familjemedlem som ersätter 

        
 
Beslut om medlem-service-uppställningsavgift 

Avgifterna lämnas orörda, medlems- och serviceavgift fördelas 100+300kr 
 

Beslut om verksamhets- och ekonomisk plan 2015 

       Portabel anläggning för båttvätt har tagits fram på marknaden, kostnad ca 
       160 000kr. Spolplatta uppskattas till 1 600 000kr, den på Mörudden kan 
       användas 

 
 

Val av 

Valberedningens förslag 
5 st styrelseledamot  2år 
Karl Tervell, Bo Ögren, Göte Mattsson, Göran Olsson, Thomas Mithander 
2 st styrelsesuppleanter 1år 
Inger Björkevall 
Katja Svensson 
1 st revisor 2år 
Bosse Nilsson 
1 st revisorsuppleant 1år 
Börje Persson 
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3 st valberedningen 1år 
Omval sittande 
1 st valberedningssuppleant 1år 
Ingen 
 
Valberedningens förslag godkändes av mötesmedlemmarna. 
 
 

Övrigt 
 
      Hamnskötsel 

 Beslutades på årsmötet att en grupp på 4 man ska utses som ansvariga,  
kommer att få en ersättning på 100kr/tim för utförda/utsedda arbetsuppgifter  
 
Kioskverksamhet 2015 

Pia är tillfrågad igen, men inget är klart. Bryggan som ägs av kommunen 
behöver en ansiktslyftning 
 
P-platser 

Ses över tillsammans med kommunen, kommer byggstart att påverka i 
sommar? 
 
Husbilar 

100kr/dygn för uppställning och tillgång till serviceanläggningen 
 
Sjöräddningsbåten 

Slammar igen vid båtlyften från vattenjeten, vi kan få hjälp av sjöräddningen 
att ”muddra” med deras vattenjet när behov uppstår 
 
Sophantering 
Tömning av sopkärl sker 2ggr/vecka, vid högsommar och fint väder har vi 
haft problem med överfulla sopkärl. Ev utökning av tömningsfrekvens ses 
över 
 
Inbetalningskort samt vaktlistor 

Skickas ut under april månad 
 
Städdag 

Kallelse till berörda skickas  
  
 Ordförande Mötessekreterare 
                                          Leif Alfredsson                           Thomas Mithander 
 
 
 
 
Protokolljusterare    
Katja Svensson 
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